
Protokoll styrelsemöte 2018-02-14
Fribergavägens samfällighetsförening

Närvarande:
Ordförande Mattias Nordström

Ulrika Söderqvist
Magnus Vestin
Ragnar Nordström
Lars Andersson

Väghållare Leif Hällström
Revisor Marina Eklund

1. Genomgång av årsmötesprotokollet
Genomgång av det nya avtalet med Järlåsa vägförening.
Järlåsa vägförening tar en avgift från våran förening om 1900 kr per år för att vi nyttjar del av
deras väg.
Vi sköter underhållet på Järlåsa vägförenings vägsträckning som vi nyttjar och fakturerar
Järlåsa för det.

2. Ekonomi
Revisorn gick igenom resultatet 2017 och föreningen har en god ekonomi.

3. Vägunderhåll
Fram till dags datum har vägen plogats och sandas fyra gånger under vintern.
Väghållaren gör underlag till budgeten som kan redovisas nästa styrelsemöte.

4. Årsmöte
Kallelse till årsmöte ut i mitten an April
Kristina bokar lokal till årsmötet.
Matthias pratar med valberedningen om deras uppdrag inför årsmötet
Ragnar, Magnus, Ulrika och Kristina har ett år kvar.
Matthias, David och Lars har suttit sin tid.
Matthias skriver årsberättelse inför nästa styrelsemöte.

5. Övrigt
Inget nytt om fiberutbyggnad IP only.
Väghållaren avsäger sig sitt uppdrag från årsmötet.
Styrelsen fick i uppdrag att kolla upp med eventuella ny väghållare.

6. Nästa styrelsemöte
28 Mars kl 18.30 hos Ragnar på Lissgården.


	Protokoll styrelsemöte 2018-02-14
	Fribergavägens samfällighetsförening



